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Abstract (en)
The invention relates to a method of and an installation for rolling wire or bars (6). In order to roll rolling stock with little capacity for deformation
and/or a high resistance to deformation at room temperature, provision is made according to the invention to heat up a start-up length of the rolling
stock at the beginning of rolling, to guide the insufficiently heated rolling stock in front of this start-up length (in the delivery direction) past the entry
to the rolling apparatus (2) until attainment of the deformation temperature is detected, whereupon the lengths of the rolling stock which have a
temperature less than that of the desired deformation temperature are cut off and only the rolling stock at the deformation temperature is fed in for
deformation by rolling. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Anordnung zum Walzen von Draht- oder Stabmaterial (6). Erfindungsgemäß ist vorgesehen, daß
zum Walzen von geringes Formänderungsvermögen und/oder hohe Formänderungsfestigkeit bei Raumtemperatur besitzendem Walzgut bei
Walzbeginn ein Anfahrabschnitt des Walzgutes erwärmt wird, daß das in Abzugsrichtung vor diesem Anfahrabschnitt gelegene, nicht ausreichend
erwärmte Walzgut so lange am Einlauf der Walzeinrichtung (2) vorbeigeführt wird, bis das Erreichen der Verformungstemperatur festgestellt
wird, worauf die geringere als die gewünschte Verformungstemperatur aufweisenden Abschnitte des Walzgutes abgetrennt werden und nur das
Verformungstemperatur besitzende Walzgut der Walzverformung zugeführt wird.
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